
                                                        Zápis č. 1/2023

ze zasedání  výboru Oblastního spolku Východočeská , z.s. konané dne 26.1.2023 v Černilově

Začátek zasedání v 18:00 hod

Přítomni: předseda výboru Václav Hryzlík, tajemník Jan Karel , pokladník Milan
Forman, výcvikář Roman Šimůnek, místopředseda Petr Kratochvíl

Program:
1) Zahájení 
2) Volba zapisovatele
3) Zhodnocení závodní činnosti
4) Úprava nástavby
5) Žádost MS Třebechovice
6) Letový plán
7) Dohoda s OS Pardubice
8) Různé

1) Předseda OS Václav Hryzlík přivítal přítomné členy výboru a zahájil zasedání.

2) Jako zapisovatel zvolen Jan Karel.

3) Předseda Václav Hryzlík poděkoval MS Nový Bydžov za uspořádání oblastní výstavy a dále za 
přepravu holubů na Celostátní výstavu do Hluku. Obě výstavy zhodnoceny kladně.

4) Je potřeba se dohodnout s majitelem auta o převozu do Vamberku , s majitelem projedná R. 
Šimůnek a P. Kratochvíl, auto si poté převezme P. Kratochvíl a zařídí montáž přídavných nádrží na 
vodu a vše s tím spojené , odhad ceny cca 15 000kč.

5) Žádost MS Třebechovice o vrácení peněz za přesunutý závod Koblenz , který se přesunul z 
neděle na úterý. MS Třebechovice se z tohoto důvodu nemohli zúčastnit. Výborem OS rozhodnuto ,
že peníze lze vrátit pouze ze zdravotních důvodů člena nebo z nečekaných veterinárních opatření 
jako je např. výskyt ptačí chřipky. Žádost MS tak byla zamítnuta.

6) Byl projednán návrh  závodního plánu , který byl odsouhlasen na podzimní konferenci i návrh 
závodního plánu MS Vamberk. Výsledný letový plán bude schválen na jarní konferenci. Musí se 
projednat případná spolupráce s OS Pardubice i na krátkých tratích.
Místo závodu Bamberg 4 se poletí závod  Kirchberg společně s OS Pardubice , OS Polabí a OS 
Středočeské.

7) Předseda V. Hryzlík sjedná zasedání s výborem OS Pardubice , kde bude projednána možnost 
spolupráce i na krátkých tratích  (Cheb) , termín únor 2023.

8) Pokladník Milan Forman seznámil členy výboru se stavem pokladny, revize pokladny bude 
provedena v únoru 2023.
Pokladníkem podán návrh na navýšení ceny za ocenění , pořádání výstavy a cestovní náklady. 
Ocenění zvednout o cca 2 500kč , cenu za pořádání výstavy zvednout z 3000kč na 5000 kč a 
cestovná náklady zvednout z 3kč/km na 4kč/km. Navýšení bylo všemi členy výboru odsouhlaseno.
Předběžně byl navrhnut termín jarní konference na 18.3.2023 , místo a čas bude upřesněno.



Dále je potřeba doplnit souřadnice nových chovatelů se zákresem holubníku na mapě – Vik J., 
Dubský O.,Petrlák .
Na jarní konferenci zvolit nové osazenstvo „JURY“  a startovací komisi.
Aktualizovat na webových stránkách seznam chovatelů a nově zvolené členy výboru , jak v OS tak 
MS.
Dořešit s přepravcem jakým způsobem se bude provádět dokumentace napájení a startu.
Udělat evidenční kontrolu na vleku a  přepis .

Zasedání  ukončeno v 19:30 hod

Zapsal Karel Jan


